

<p><b>THE CANADIAN ELECTIONS.</b></p> <p><b>TO THE OVERSEAS FORCES: SIR WILFRID LAURIER IS PLEDGED:</b></p> <p>(1) To take a Referendum on Conscription within a few weeks after taking office.</p> <p>The Referendum will not cause any delay, and it. Will secure a United Dominion.</p> <p>(2) To reinforce the Army immediately to the full extent of the resources of the Dominion.</p> <p>(3) To protect the interests of the soldier's dependents until they return home.</p> <p>(4) To provide for the returning soldier by the State, and Not by public philanthropy.</p> <p>(5) To give the soldiers the first claim on Government appointments and to insist upon their former position, being available.</p> <p>(6) To conscript the personal wealth of the State, as well as its manhood.</p> <p><b>IN FORTY YEARS OF POLITICAL LIFE SIR WILFRID LAURIER HAS KEPT EVERY PLEDGE GIVEN TO THE PUBLIC. YOU CAN TRUST HIM AGAIN.</b></p> <p><b>Mark your Ballots for the Opposition</b></p>	<p><b>L'ÉLECTION CANADIENNE</b></p> <p><b>AUX FORCES D'OUTRE-MER</b></p> <p><b>WILFRID LAURIER S'ENGAGE À</b></p> <p>(1) Tenir un référendum sur la conscription dans les semaines suivant son entrée en fonction.</p> <p>Le référendum ne causera aucun retard et assurera la sécurité d'un dominion uni.</p> <p>(2) Renforcer les effectifs de l'Armée immédiatement, à partir des capacités maximales des ressources du dominion.</p> <p>(3) Protéger les intérêts des dépendants des soldats jusqu'au retour de ceux-ci au pays.</p> <p>(4) Assurer le support du soldat revenant de guerre, aux frais de l'État et non à la philanthropie du public.</p> <p>(5) Donner aux soldats le premier choix des emplois gouvernementaux et à insister pour qu'ils retrouvent leur ancien poste, s'il est disponible.</p> <p>(6) Réquisitionner la richesse de l'État, aussi que les ressources de sa population.</p> <p><b>EN QUARANTE ANS DE VIE POLITIQUE, WILFRID LAURIER A RESPECTÉ TOUS LES</b></p>
--	---

<p>thus:</p> <p><b>3 I VOTE FOR THE OPPOSITION. X JE VOTE POUR L'OPPOSITION.</b></p> <p><b>OVER</b></p>	<p><b>ENGAGEMENTS QU'IL A PRIS ENVERS LE PUBLIC. VOUS POUVEZ DE NOUVEAU LUI ACCORDER VOTRE CONFIANCE.</b></p> <p><b>Cochez votre bulletin en faveur de l'Opposition de la façon suivante.</b></p> <p><b>3 I VOTE FOR THE OPPOSITION X JE VOTE POUR L'OPPOSITION</b></p> <p><b>VERSO</b></p>
---	---